
美孚威达4号压缩机油

产品名称 美孚威达4号压缩机油

公司名称 荣亨（深圳）润滑油实业有限公司

价格 340.00/桶

规格参数 品牌:美孚
型号:美孚威达4号
规格:18L/208L

公司地址 深圳市龙华区大浪街道高峰社区鹊山云峰路3号4
9栋243（注册地址）

联系电话 0755-29001787 13923773721

产品详情

荣亨（深圳）润滑油实业有限公司

公司官网：www.roheng.com

联系电话：0755-29001787

联系手机：13923773721 郭小姐

联系QQ：125614793 

我公司主要经营美孚、壳牌、道达尔、加德士、嘉实多、福斯、克鲁勃、BP等润滑油

质量保证，价格优惠，欢迎来电咨询洽谈！

以上报价规格为18L 价格340元一桶~ 

208L  价格3300元一桶~    

本公司设有大型仓库，备有大量现货，充足库存，，量大价优，发货及时，用最快的方式,面向全国发货!

The above quoted price is 18L, the price is 340 yuan per barrel ~!



208L price 3300 yuan a barrel ~!

The company has a large warehouse, with a large number of cash, adequate inventory, large quantity of excellent,
timely delivery, with the fastest way for the country shipped!

美孚威达数字系列/It Mobil Vectra digital series

优质导轨和滑槽润滑油        

世上并没有用来鼓励工作努力的赏赐，所有的赏赐都只是被用来奖励工作成果的。

美孚威达数字系列为~优质导轨润滑油~~，经特殊配制~~，旨在满足精密机床的精确性~~、水溶性冷却

剂的分离性和设备保护等方面要求~~。

该系列含独特添加剂配方~~，可为各种导轨材料~`，包括钢-钢材料和钢-

聚合~物材料等提供卓越的摩擦性能~~，有助于减少粘-滑现象~~，提高机床生产力~和精确性.

It Mobil Vectra digital series for high quality rail lubricating oil, specially formulated to meet the accuracy of precision
machine, water soluble coolant separation equipment and protection requirements.

This series contains unique additives for rail materials, including steel material and steel - polymer material provides
excellent tribological properties, helps to reduce the stick slip phenomenon, improve the productivity and precision of
machine tool.

特殊保护                  

~积极的人在每一次忧患中都看到一个机会，而消极的人则在每个机会都看到某种忧患。~

美孚威达数字系列经特殊~研发和配制~~，旨在通过满足导轨的严格要求~~，为设备提供特殊保护~~。

这些卓越的导轨润滑油可提供优越性能~~，值得您的信赖~~。

It Mobil Vectra digital series by special research and preparation, aims to meet the stringent requirements of the rail, to

provide special protection for the equipment. These excellent rail lubricants provide superior performance and are

worthy of your trust.

应用范围

美孚威达数字系列产品推荐作为机床导轨系统的润滑使用~~。

其设计配方可在铸铁、钢和非金属导轨材料的组合中使用~~。



美孚威达数字系列可通过手动、强制润滑器或循环系统的灌注应用~~。

它们也适用于机床内部的中等负荷液压系统和齿轮构造~~。

It Mobil Vectra series products recommended as digital lubricating machine tool guideway system. The design

formula can be used in the combination of cast iron, steel and non-metallic guide materials. It can be Mobil Vectra

digital series through the application of the manual, forced lubricator or perfusion circulation system. They are also

applicable to medium load hydraulic systems and gear structures in machine tools.

美孚威达数字系列产品适用于需要满足 Cincinnati Machine 规格 P53、P47 和 P50 的应用。

It Mobil Vectra digital - series of products applicable to meet the needs of application of Cincinnati Machine P53, P47
and P50 specifications.

美孚威达 1号和2号油的推荐领域是小至中型机床的水平滑道。
它们也适用于大型机械的循环系统以及作为中型液压机液体使用。

It is recommended Mobil field - Weida No. 1 and No. 2 oil level is small to medium sized machine tool slideway.
They are also suitable for large mechanical circulation systems as well as for medium-sized hydraulic machines.

美孚威达 3号和4号油通常用于导轨压力高和精度要求高的大型机械~~。 它们也被推荐用于垂直和倾斜滑
道~~，因为在此类滑道中润滑剂容易流失~~，以及中型机床的齿轮传动机构。

- it Mobil Weida No. 3 and No. 4 oil is usually used for large machinery rail high pressure and high precision. They are
also recommended for vertical and inclined chutes, because of the ease of lubrication in such chutes, and the gearing
of medium-sized machines.

美孚威达数字系列可用于润滑滚珠螺杆、线形导轨、主轴箱、横向螺杆

- it can be used for Mobil Vectra digital series lubricating ball screw, linear guide rail, spindle box, horizontal screw

美孚威达数字系列被推荐用于水溶性冷却剂因油污~~染而缩短其使用寿命的应用领域  
如果我们想要更多的玫瑰花，就必须种植更多的玫瑰树。

Mobil - it is recommended for the Vectra digital series of water soluble coolant due to oil pollution and shorten the
service life of the application

产品性能

美孚威达数字系列经过专门~~的设计和开发，提供了更多的机械保护功能~~，可满足滑槽的严苛要求~

~。 这些润滑油展现出优越的润滑能力和载荷性能，从而有效提高提高合格品产量。美孚威达数字系列

具有从水和水溶性冷却液分离的卓越特性~~，降低了交叉污染产生的潜在负面影响~~，有助于延长使用

寿命和增强润滑油及冷却液的性能~~。

It Mobil Vectra digital series after the design and development of specialized, provides mechanical protection



function, can meet the stringent requirements. These lubricants exhibit superior lubrication and load performance,

thereby effectively increasing the yield of qualified products. It Mobil Vectra digital series with excellent characteristics

of cooling liquid separation dissolved from water and water, reducing the potential negative effects of cross

contamination, helps to prolong the service life and enhance the performance of lubricating oil and cooling liquid.

 帮助消除粘滑； 实现始终如一地精准加工    

 helps to eliminate stick slip; to achieve consistent and accurate machining

  适用于多种导轨材料组合，以备产品品种合并

 suitable for a variety of rail material combinations for product variety consolidation

  有助于改善许多 含水冷却剂的寿命和性能

 helps to improve the life and performance of many aqueous coolants

  防止润滑剂从关键表面流失

 prevent lubricant from running away from the critical surface

  有助于减低滑道表面因水和水溶性冷却剂而发生的恶化

 helps to reduce deterioration of slide surfaces due to water and water soluble coolants

  选择的粘度可用于中等负荷机床的液压和齿轮系统  

 selected viscosity can be used for medium load hydraulic and gear systems of machine tools

健康与安全   

根据现有资料显示，在本产品的使用过程中，不会对人体健康产生不良影响~~，但在使用过程中需遵循
物料安全资料表 (MSDS)上所提供的 指引。有关物料安全资料表可向当地销售部或上网获取。除指定的
用途外~~，本产品不应用於其他用途~~。如需处理用过的产品~~，注意保护环境~~  上帝助自助者。

According to available data, the use of this product will not adversely affect human health, but the use of material
safety data sheet (MSDS) guidelines should be followed during use. Material safety data sheet can be obtained from
local sales department or internet. This product is not inended for other uses except for the specified purpose. If you
need to process used products, pay attention to protecting the environment

典型物质     13923773721 郭小姐



美孚威达数字系列 1号 2号 3号 4号

ISO粘度等级 32 68 150 220

cSt @ 40 C, ASTM D445 32 68 156 221

闪点，ASTM D92，°C 216 228 248 240

Pour Point, ASTM D97, °C -30 -33 -6 -3

《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《
《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《

有关美孚威达4号的相关资讯，欢迎来电垂询，工作人员将竭诚为您服务！联系电话：13923773721 郭晓

About Mobil information, welcome to inquire, the staff will be happy to serve you! Telephone number: 13923773721
Guo Xiao

《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《《
《《《《《《《《《《《《《《《《

伟人之所以伟大，是因为他与别人共处逆境时，别人失去了信心，他却下决心实现自己的目标。

《
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